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מזכירות החב רה

ארנן פלמן, יו"ר הוועדה

1 עמוד

פרוטוקול

, לשכה ראשית ירושלים  22/1ישיבת ועדת גיוס משאבים וקשרי חוץ מס' 

05/01/2022רביעי, ג' שבט תשפ"ב,  יום

חברים: 
יו"ר הוועדה  -ארנן פלמן 

רוברט טיבייב )נכח בזום(  -סגן יו"ר דירקטוריון 

יזהר הס; ליאור טרגן )נכח בזום(; דויד יערי )נכח בזום(; דוד פרץ )נכח בזום( 

חסרים: 
דראל -קרן אופק; ברברה גולדשטיין; מיכל סיבל

משתתפים: 

שוחט -אמילי לוי  סגן יו"ר:

)נכח בזום(; גידי אייזן; שריאל גון )נכח בזום(; מוריה גילברט; רוני ויניקוב )נכח    אוריאל סטושינצסקי
נצר; אפרת מוזס )נכח בזום(; גלי סיטון; משה פרל )נכח  -בזום(; אילה כהן; אלי כהן; ליאורה כהן

בזום(; אורן רובינסון )נכח בזום(; עו"ד נטלי שולצמן )נכח בזום( 

סדר יום: 

תקציב החטיבה לגיוס משאבים לשנת 2022  .1

שונות   .2

תמצית דיון והחלטות: 

2022תקציב החטיבה לגיוס משאבים לשנת  1. 

עיקרי הדיון: 

יו"ר הועדה, ארנן פלמן  ביקש לברך את חברת הועדה עו"ד מיכל סיבל דראל לרגל נישואי בתה.  

רוני ויניקוב  ביקש להביא לאישור הוועדה את תקציב החטיבה לגיוס משאבים וקשרי חוץ המעודכן  
מלש"ח, תקציב שכולל מענה לשאלות והערות שהועלו בישיבת הועדה הקודמת. 49.5ע"ס  2022לשנת 

 זאת על מנת לאפשר את המשך עשייתה ופיתוחה של החטיבה.   

יו"ר הועדה, ארנן פלמן שאל אם למי מהנוכחים יש שאלות.  

יזהר הס ביקש להעלות שתי סוגיות לדיון, הראשונה היא ההתקשרות עם הארגון "נפש בנפש" שצריכה  
יכל סיבל דראל ממפת השליחים  והשנייה היא ההסתייגות שלו ושל עו"ד מ  2022להיות מוסדרת במהלך 
 כפי שהיא מוצעת כיום.  

יו"ר הועדה, ארנן פלמן  העיר כי אין להעלות דברים בשם קבוצה, מעדיף שכל חבר ידבר בשם עצמו.  

יזהר הס ביקש להבהיר כי העלה דברים רק בשמו ובשם עו"ד מיכל סיבל דראל והוא מקבל את הערת  
 היו"ר.   

 שאל אם ישנם נושאים או שאלות נוספות?    יו"ר הועדה, ארנן פלמן

  JNF UK.  יזהר הס ביקש הבהרה לגבי הסערה האחרונה שקמה סביב התבטויותיו של יו"ר

רוברט  טיבייב ציין שזה קרה השבוע ומבקש מרוני ויניקוב לתת את דעתו על הנושא.  

 הינו   JNF UKרוני ויניקוב הסביר כי הנושא הובא לידיעתו אמש ומדובר בנושא פנים קהילתי באנגליה.
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 2 עמוד
 

 

ארגון עצמאי עם בורד משלהם. כל החלטה שלהם בנוגע להדחה או לא של יו"ר היא שלהם בלבד.  
 בירושלים עדיין למדים את הסיפור.  

 
 יזהר הס שאל אם להחלטה כזו יהיו השלכות על התרומות? 

 
 לקק"ל כיום.   JNF UK אמילי לוי שוחט ביקשה להבין את טיב היחסים בין

 
רוברט טיבייב ביקש להסביר כי כיום היחסים בין שני הארגונים נמצאים במישור אחר לחלוטין, ישנם  

  אף אימצו שני מרכזי מורשת קק"ל.   JNF UKתרומות שמגיעות לארץ וכי 
 
 

יו"ר הועדה, ארנן פלמן  ביקש להוסיף על הנושא כי לאחר מאבק ממושך ויקר, ישנם שיחות  
המתקיימות לאחרונה עם בין הארגונים גם בנוכחותו וישנה תקווה שאלו יניבו הגדלה בהכנסות בשנים  

עוד לא ברור דיו כיצד יתפתח גם לאור המעבר של היו"ר   JNF UKהבאות מאנגליה. בענין היו"ר של 
 לישראל ורצונו למצוא לעצמו מחליף.  

  

 

  
 

 22040101/1החלטה מס' 
 

    

מלש''ח, כפי   49.5בסך   2022הוועדה מאשרת את תקציב החטיבה לגיוס משאבים וקשרי חוץ לשנת 
 שהוצג בפניה: 

לאור העיכוב, בין היתר, בשל דחיית   -א( קול קורא בנושא ארגונים העוסקים בהתיישבות עולים 
ם כיום,  , אזי יוארכו שיתופי הפעולה הקיימים מול הארגונים שעובדים אית2022אישור תקציב 

 בהתאם לנהלי קק''ל, לתקופה נוספת. עקרונות הקול הקורא יובאו לדיון ואישור הוועדה.  
 המנכ''ל יציג את תוצאות עבודת המטה בפני הוועדה.   -ב( באשר למפת השליחות 

 ג( אישור הוועדה יועבר לוועדת הכספים ודירקטוריון קק''ל. 
 

 

    

  

 

 הצבעה: 

 אושר פה אחד 
 

    

 

 
  

    

  
 

 

 

 
 

  
  

       

 

 
 

   

       

 

 

 

 

 

 




